
EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottsága 
2011. március 22-én 14 órakor megtartott üléséről

Jelen vannak:   Varga László a bizottság elnöke
 Fekete Péter bizottsági tag (a 11. napirendi pontnál nem volt jelen)
 Barabás József bizottsági tag
 Kosáry János bizottsági tag (7. napirendi pontig)
 Bodnár Lajos bizottsági tag
 Szakadáti László alpolgármester
 Kecskés László képviselő 
 Dr. Kovács András jegyző
 Misurdáné Bugya Katalin referens
 Mester László kommunikációs tanácsadó
 Jámbor Imre Faluház igazgató
 Dr. Cserniczky Tamás Viadukt SE delegáltja
 Rack Ferencné NNÖ elnöke 
 Wéber Ferencné NNÖ elnök helyettese 
 Bechler Gyula NNÖ delegáltja
 Könczei Bence Bentabaranta képviselője

Varga  László  a  bizottság  elnöke  köszöntötte  a  jelenlévőket.  Megállapította,  hogy  a 
bizottság határozatképes 5 jelenlévő taggal. A Bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági 
tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi napirendet fogadta el:

Napirend
1) Tájékoztató a 2010. évi majális előkészületeiről 

2) Tájékoztató a 2010. évi testvérvárosi napok előkészületeiről 

3) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010-2014 évi ciklusprogramjáról

4) Utcaátnevezésekről

5) Bia-Veritas Biatorbágyi Borkultúra és Tájvédő egyesület 2010. évi pályázati 
támogatásának elszámolásáról

6) A biatorbágyi sportlétesítmények használati rendjének átalakításáról

7) Tájékoztató a Budavidék Zöldút hálózatról 

8) Biatorbágy Város 2011. évi rendezvénytervének felülvizsgálata

9) Rovásírásos helységtáblák kihelyezéséről

10) Tanácsadó Testület létrehozásáról

11) Fonyódligeti üdülő- és az iharos-völgyi tábor üzleti- és üzemeltetési tervéről



12) Biatorbágy Város játszótereinek állapotfelméréséről

1)   Tájékoztató a 2010. évi majális előkészületeiről  

A napirendhez kapcsolódóan Könczei Benze vetítéssel egybekötött tájékoztatót tartott a 
baranta sportágról és a Biatorbágyon működő Benta Baranta csapatról. Felajánlotta 
részvételüket a Majálison és a Városünnepen. Rövid szóbeli tájékoztatást adott a 2011. 
május 21-re az Iharos völgybe tervezett baranta verseny előkészületeiről.
A Bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta Jámbor 
Imre Faluház igazagató tájékoztatását a Majális rendezvény előkészületeiről.

2) Tájékoztató a 2010. évi testvérvárosi napok előkészületeiről

A Bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) felkéri a 
polgármestert és/vagy az alpolgármestert, hogy a lehető legrövidebb időn belül hívják össze 
a Városünnep szervezésével foglalkozó munkacsoportot, amely tagjainak az alábbiakat 
javasolják: Tarjáni István polgármester, Szakadáti László alpolgármester, Varga László a KIS 
Bizottság elnöke, Bodnár Lajos a KIS Bizottság tagja, Jámbor Imre a Faluház igazgatója, 
Mester László (PMH), Misurdáné Bugya Katalin (PMH), Rack Ferencné a Német 
Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Kanaki Lefter a Görög Kisebbségi Önkormányzat elnöke 
és Cseresznyés Mihály a Székelykör vezetője.

3)   Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010-2014 évi ciklusprogramjáról  
A Bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a ciklusprogramhoz 
a következő kiegészítéseket javasolja:
- Közművelődés, kultúra fejezetnél – Az Önkormányzat a meglévő közművelődési hálózatunk 
műszaki színvonalát és a benne folyó munka szakmai színvonalát az eddig elért színvonalon 
biztosítja.
-  Szociális  gondoskodás  fejezetnél  –  Az  Önkormányzat  az  ifjúsági  korosztállyal  törődő 
önkormányzati  intézmények  és  az  ilyen  feladatokat  is  ellátó  civil  szervezetek  hatékony 
együttműködésének megteremtését szorgalmazza és támogatja.
-  Nemzetközi  kapcsolatok  fejezetnél  –  Anyagi  lehetőségeink  figyelembevételével  a 
kapcsolatrendszerünk  bővítésére  törekszünk  elsősorban  a  már  élő  civil  kapcsolatok 
prioritásával.(Alistál, Felvidék és Nagydobrony, Kárpátalja).
- Sport fejezetnél – Elvégezzük a meglévő Sportkoncepció teljes körű felülvizsgálatát.
A  Bizottság  5  igen  szavazattal  (5  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  a  fenti 
kiegészítésekkel együtt támogatja a ciklusprogramot.

4) Utcaátnevezésekről
A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) megerősíti a 
január 18-i ülésén ezzel kapcsolatban hozott javaslatát.

5)  Bia-Veritas  Biatorbágyi  Borkultúra  és  Tájvédő  egyesület  2010.  évi  pályázati 
támogatásának elszámolásáról
A Bizottság 4 igen,  1 tartózkodás szavazattal  (5 bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor)  
támogatja a határozati javaslatot.



6) A biatorbágyi sportlétesítmények használati rendjének átalakításáról
A Bizottság  5  igen  szavazattal  (5  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  támogatja  az 
előterjesztésben  szereplő  szerződéstervezet  szerinti  együttműködési  megállapodás 
megkötését.

7) Tájékoztató a Budavidék Zöldút hálózatról
Bárcziné  Kapovics  Judit  a  Budavidék  Zöldút  Egyesület  elnöke  –  Tüske  Emil  Biatorbágyi  
Tájvédő Kör elnöke társaságában - ismertette az egyesületük tevékenységét, céljait, terveit. 
Az előadáson a Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság is részt 
vett. A Bizottság megköszönte a tájékoztatót és a bemutatkozást.

8)   Biatorbágy Város 2011. évi rendezvénytervének felülvizsgálata *  
A  Bizottság  4  igen  szavazattal  (4  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  támogatja  a 
táblázatban foglalt rendezvényekhez rendelt keretösszegeket, azzal a módosítással, hogy az 
év végén tartandó képviselő-testületi karácsonyi ünnepség a város pénzügyi helyzetére való 
tekintettel,  ne  a  város  költségvetéséből  kerüljön  megrendezésre,  a  Polgármesteri  Hivatal 
karácsonyi  rendezvényéhez  250  ezer  forintot  javasol.  Az  így  felszabaduló  összegből,  az 
Önkormányzati Sportnapon tartandó Budavidék Zöldút találkozó lebonyolításához plusz 
100  ezer  forint  támogatást  javasol.  A  fennmaradó  200  ezer  forintot  általános 
tartalékkeretként javasolja elkülöníteni.

9)   Rovásírásos helységtáblák kihelyezéséről  
A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja, 
hogy  a  Biatorbágyot  jelző  rovásírásos  táblák  a  bevezető  utakra  valamilyen  formában 
kikerüljenek.
A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolja,  
hogy a Képviselő-testület döntsön az eredeti „A” jelű támogató határozatról illetve annak 
kibővített változatról is, ami az alábbiak szerint módosuljon:
- A  képviselő-testület  támogatja  és  felvállalja a  rovásírásos 
helységnévtáblák kihelyezését.
Ennek az anyagi forrását a döntésig keresse meg a Testület.

10)   Tanácsadó Testület létrehozásáról  
A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a  
Tanácsadó Testület létrejöttét. A személyi javaslatokat a polgármesternek vagy a következő 
bizottsági ülésre egyaránt be lehet nyújtani

11) Fonyódligeti üdülő- és az iharos-völgyi tábor üzleti- és üzemeltetési tervéről
A Bizottság  3  igen  szavazattal  (3  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  támogatja  az 
üzemeltetési tervet, az alábbi javaslatokkal: 
- a térítési díjak ne személyre számítva, hanem szobaárra módosítva szerepeljenek.
-  készüljön  ismertető  a  fonyódligeti  üdülő  és  az  iharos-völgyi  tábor  igénybevételi  
lehetőségéről, és ez kerüljön ki a honlapra és a Körképben is jelenjen meg.
- a honlapon folyamatos frissítéssel egy aktuális foglaltsági tábla is jelenjen meg. 

12) Biatorbágy Város játszótereinek állapotfelméréséről
A Bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja, hogy a 
Bizottság elnöke vegye fel  a kapcsolatot a Városüzemeltetési  osztállyal  és  egyeztessék le,  



hogy  a  Pannon  Park  Forest  Kft-nek  mit  kell  szerződés  szerint  a  javítási  munkákból 
elvégeznie.  A  fennmaradó  feladatok  elvégzését  a  Bizottság  szervezi  meg  társadalmi 
munkában, az arra vállalkozó civil szervezetek és lakossági résztvevők bevonásával. 

Biatorbágy, 2011. március 23.

* 8. napirendi pontnál számolási hiba miatt került az általános tartalékkeretbe 200 ezer Ft,  
ez 300 ezer Ft-ra módosul.

Varga László
bizottsági elnök
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